
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

             Incheiat astazi 28.02.2019  in sedinta ordinara  a Consiliului Local Stelnica ,
judetul Ialomita orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr. 76/22.02.2019  si Legea
nr.  215/2001  privind  administratia  publica  locala,  republicata  ,  cu  modificarile  si
completarile ulterioare,
              La sedinta participa un numar de  10  consilieri si anume ; Alvadanei Mita, 
Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin 
Ionel,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea Ancuta. La sedinta 
mai participa  doamna primar Decu Fănica, domnul secretar  Mănăilă Petrică  și  
doamna  inspector operator  rol  Neagu Ionelia.  
       Sedinta este deschisa de catre domnul Manaila Petrică,  care arata  faptul că 
sedinta se desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  10  consilierii in functie  din 11 
cat constituie  Consiliul Local.In continuare  supune spre aprobare  procesele verbale  de
la sedinta de  indata  si  ordinara din luna ianuarie , in ordine cronologica,  cu eventuale 
obiectii.
     Doamna  consilier Zainea Ancuta   se inscrie  la cuvant si referitor la procesul verbal 
din 08.01.2019,  precizeaza că este mentionat  numele  celor doi  consilierilor absenti ,  
respectiv Jitea Marian  Claudiu si Alvadanei Mita,  dar la  rezultatul votului  este  
nominalizata si doamna consilier Alvadanei Mita, ca fiind prezenta,  dupa care il roaga 
pe domnul secretar  Manaila Petrica,  ca inainte de  inceperea sedintei , sa reciteasca  
procesul  verbal si sa faca acele corectii, iar daca s-au facut acele modificari pe procesele
verbale  pe baza acelor obiectii semnalate, sa fie inaintate  ca un fel de erata  impreuna 
cu procesul verbal de la  sedinta  anterioara.
   In  continuare  precizeaza ca in procesul verbal  sunt  mentionate  solicitarile facute in 
cadrul sedintei  dar la care nu i s-a răspuns , dar  va  face aceste solicitari in scris  asa 
cum scrie la lege si probabil va primi si raspuns  in termenul prevazut de lege.
    In  legatura cu procesul verbal de la sedinta ordinara  din 30.01.2019, precizează ca  la
primul punct , unde a avut dansa   interventie, nu apare   discutia pe care am purtato,  
dorind sa fie reascultata  inregistrarea   si  sa se faca completarea de rigoare,   este vorba 
de  cererea de  demisie  a domnului consilier Jitea Marian  Claudiu, considerand  ca   
incearea mandatului  o stabileste partidul din care provine si  nu primarul  vine cu 
aceasta propunere.
    Domnul  secretar Manaila Petrica intervine  si precizează ca in baza cererii de demisie
, pe care presedintele de sedinta  o aduce la cunostinta  domnilor consilieri,   se ia act de 
aceasta  si se declara vacant mandatul de consilier local, urmand ca formatiunea politica 
sa  transmita in scris  numele supleantului  pentru a fi validat .
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  precizeaza  ca  la  primul    punct  de pe 
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ordinea de zi , la rezulttul  votului este  trecuta  si la voturi pentru si la abtineri , desi  a 
votat  impotriva.
  Domnul secretar Manaila Petrica, intervine si precizeaza ca  la inceputul  sedintei  s-au 
terminat  bateriile la reportfon  si nu a inregistrat  discutiile  avute pe marginea acestui 
punct, de aceea   nu a fost mentionata  interventia doamnei  consilier |Zainea Ancuta,  
fiind ferm convins ca s-a votat in unanimitate “ pentru » 
   Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si face referire la faptul ca la sedinta  
ordinara  din ianuarie  , la proiectul de hotarare  privind aprobarea  retelei scolare  pentru
anul scolar 2019/2020, a solicitat  acea nota de fundamentare  prevazuta  in preambulul 
documentatiei,   intocmita  de directorul Scolii gimnaziale Maltezi,  si nu  i s-a pus la  
materialul de sedinta. 
     Nu mai sunt  discutii  se supun la vot separat  cele doua procese verbale si se voteaza 
dupa cum urmeaza ;
      Pentru procesul verbal de la sedinta  din data  de  08.01.2019  se voteaza cu ;
-9 voturi  pentru(Avram Ionela,  Dogaru Lenuta, Constantin LucianDumitrache 
Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea 
Ancuta).
   Doamna consilier Alvadanei Mita nu a votat , deoarece nu a fost prezenta  la acea  
sedinta.
    Pentru procesul verbal de la sedinta  din data  de  30.01.2019  se voteaza cu ;
-10 voturi  pentru(Alvadanei  Mita, Avram Ionela,  Dogaru Lenuta, Constantin 
Lucian, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu 
Ani Titela, Zainea Ancuta).
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   prezinta ordinea de zi  a sedintei  
aceasta fiind inaintata domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza:
  1. Proiect de hotarâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes 
local pentru anul 2019- initiator primar Decu Fanica
  2.Proiect de hotarare privind stabilirea domeniilor  serviciilor publice şi locul în care 
contravenienţii , vor presta activităţi în folosul comunităţii - initiator primar Decu Fanica
 3.Alte discutii. 
   Se supune la vot  ordinea de zi    si se votează cu;
- 10  voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru 
Lenuta, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu 
Ani Titela, Zainea Ancuta).
    Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume :   Proiect de hotarâre privind
aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru anul 2019- initiator
primar Decu Fanica
 Doamna consilier Dumitrache Mihaela,  presedintele comisiei  pentru   cultura, culte
ivatamant, sanatate, asistebta sociala si protectia  copilului ,  prezinta raportul comisiei
de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
       
   Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive , 



dupa care  dă cuvantul domnului  Marin Daniel  pentru a prezenta referatul de 
specialitate.
   In continuare  domnul  Marin Daniel , inspector cu atributii de asistenta  sociala, 
prezinta  referatul  de specialitate impreuna cu planul de  actiuni  sau de lucrari  de intres
local,  pentru anul 2019.
      Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
   Doamna consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvand  si il intreabă pe  domnul Marin 
Daniel  care are atributii de asistentă socială, bănuind  că  face parte si din comisia care  
efectuează  anchetele sociale la domiciliu  persoanelor solicitante.
 Domnul secretar Manaila Petrica  intervine  si precizează  ca anchetele sociale  sunt 
intocmite de catre  o  comisie, compusă  din  persoane  ce fac parte din colectivul de 
sprijin al  autoritatii  tutelare . 
  Doamna consilier  Zainea  Ancuta  intervine si il intreabă pe domnul Marin Daniel  
dacă sunt ceva modificări  in planul actual  fată de cel de anul trecut,  in sensul   că au 
fost unele actiuni  cu care va-ti confruntat  si era necesar sa fie prinse in planul  de anul 
acesta. 
  Domnul Marin Daniel intervine si răspunde  ca nu sunt modificari, planul  cuprinde  
toate actiunile si lucrarile care se pliază  pentru  comuna  noastră.    
   Doamna  consilier Zainea  Ancuta intervine si  referitor la continutul planului  de 
lucrari  o intreabă  pe doamna viceprimar Valeanu Ani Titela,  avand calitatea de 
responsabil , daca a reusit sa  realizeze sau sa duca la indeplinire,  toate  actiunile  si 
lucrarile  prevazute in acest  plan,  pe parcursul unui an, daca faceti fata,  cu persoanele 
apte de munca , conform  orelor  prevazute  in acest desfasurator și daca se   poate  
acoperi 8 ore pe zi.
   Doamna viceprimar Valeanu Ani  Titela intervine si raspunde  ca sunt  mai  multe 
persoane beneficiare de ajutor social,  care au de efectuat ore putine  si pentru ai avea 
mai multe zile la dispozitie , efectuează cate 4 ore pe zi.
   Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine  si intreaba  ce  a stat la baza  calculatiei  
privintd  numarul  totat de ore   trecute  in plan.
    Domnul  Marin Daniel  intervine si  raspunde  ca  s-a  luat in calcul  media orelor 
prevazute in luna ianurie si s-a inmultit cu 12  luni,  asa cum se  observa ,  in  partea de 
final a planului a facut o mentiune,  ca  numarul total de ore, care  pot fructua de la o 
luna la alta, deja  in luna februarie  au scazut , datorita  faptului ca  a cresctut salariul  
minim pe economie .  
  Doamna consilier Zainea  Ancuta  intervine si  precizeaza  ca  prin  impartirea  
numarului  total de  ore  la 12 luni  rezulta ca  se se depășeste numarul de  zile ale unei 
luni.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine   si  explică   cum se  deruleaza in fapt, 
efectuarea  orelor,   de persoanele apte de munca  din  cele 11 dosare de ajutor social 
existente in prezent,  dand exemplu  aleatoriu cazurile in care sunt  mai multe persoane 
apte de munca in dosar,   care vin  impreună  sa efectueze   orele din luna respectiva  si 
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termina   intr-o  perioada scurta  aceasta obligatie prevazuta de lege, ceea ce face  sa nu 
avem la munca   pe parcusul   intregii luni, persoanele de  la ajutorul social.
     Doamna  consilier Zainea Ancuta  intervine  si este de parere ca in  aceasta situatie, 
este cazul sa se intocmeasca  un grafic  si cu persoanele apte de munca , pentru 
efectuarea  lucrarilor care sunt programate  intr-o  luna,  pentru a nu ne afla in situatia că
vin la muncă  toti odata si  stau in coada  de furcoi, matura sau la umbra  si  consideră ca
si-au facut orele.
   Doamna viceprimar Valeanu  Ani Titela  intervine  si precizează ca  nu se intamplă  
asemenea situatii, pentru că  vin  zilnic  pana undeva la jumatatea  luni, 5-6 persoane   de
la ajutorul social  pentru a-si  efectua orele si sunt  supravegheati corespunzator .
     Doamna   primar  Decu Fanica  intervine si  precizează ca  pe langa cei de la ajutorul 
social , presteazaă ore in folosul comunitatii  persoane care  sunt condamnate  penal , 
prin sentinta definitiva si irevocabila, unde sunt obligati sa efectueza un numar de ore de
la caz la  caz.
    Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  o mai intreaba inca o data de doamna 
viceprimar Valeanu Ani Titela, dacă reuseste sa realizeze  acele actiuni si lucrari   
prevazute in plan.
    Doamna viceprimar Valeanu Ani Titela  intervine si raspunde  ca nu reusim in 
totalitate, dar incercam pe cat posibil, o sa se vadă  intr-o luna  actiunile  care  le  facem  
acum , respectiv  adunam hartiile si peturile de pe domeniul  public si privat,   dăm 
instiintari   cetatenilor.
  Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si intreabă dacă acest plan este transmis  si 
la alte institutii  deconcentrate din cadrul judetului.
    Domnul  inspector  Marin  Daniel  intervine si răspunde  ca  nu se transmite altor 
institutii,  la AJPIS Ialomita se trensmite doar centralizatorul cu persoanele apte de 
munca  cu orele efectuate  .
   Doamna  consilier  Zainea Ancuta  intervine si in calitate de  membru al comisiei ade 
asistenta sociala intreabă  cine  face parte din comisia  care se deplasează pentru 
efectuarea anchetelor  sociale, deoarece sunt reclamatii ca merge doar o singura 
persoana.
   Domnul secretar Manaila Petrică intervine si  răspunde ca  din punct de vedere legal 
exista un colectiv  de sprijin  al autotitati tutelare,  format din mai multe  persoane , 
resspectiv secretarul, viceprimarul si asistentul social din cadrul primariei,  medicul de 
familie, directorul de scoal , seful postului de politie, care  are  competenta  pe  toate 
problemele  de asistenta sociala ,  de pe raza comunei,  cum ar fi familile defavorizate, 
persoanele varsnice,  persoanele cu  dizabilitati, minorii  care au comis infractiuni , etc.
     Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  adreseaza din  nou  intrebarea , cine  
face parte din comisie care efectueaza anchetele sociale la domiciliul  solicitantilor si 
daca participa si politia  locala.
   Domnul secretar Manaila Petrică intervine si răspunde anchetele sociale sunt efectuate 
de  asistentul social impreună cu doamna viceprimar, impreună  cu  mine, dar sunt foarte
multe situatii cand se solicită ancheta sociale  pentru  acordarea de rechizite, burse 



sociale/ bani pentru calculator  si bani de liceu, care se intocmesc  de catre persoana cu 
atributii de asistenta sociala.
     Domnul Marin Daniel intervine si raspunde  ca la efectuarea anchetelor sociale  a 
mers impreuna cu doamna viceprimar  Valeanu Ani Titela,  precum si cu  doamna 
Simona  de la DGASPC  Ialomita in foarte multe cazuri. In continuare mentioneaza ca a 
fost un caz,  cand a solicitat sprijinul politiei din comuna .
   Doamna consilier zainea Ancuta intervine si intreaba cate cazuri sociale  grave  sunt 
constatate  pe raza comunei , facand referire la copii minori , la batrani, considerand ca 
trebuie sa existe o situatie de acest fel.
   Doamna primar Decu Fanica  intervine si precizeaza ca pe linie de asistenta sociala se 
urmareste  si se monitorizeaza familiile defavorizate,  cu copii multi , care sunt in 
mumar de  6 cazuri, respectiv, Drinca Sorin Ionel, Bucur Daniel, Staicovici Marioara, 
Iacob Valentina, Mihai Mihaela Gabriela,  deasemeni este  un caz cu o persoana 
varsnica  si anume Brates Maria   care este imobilizata la pat. 
  Doamna consilier Alvadanei Mita  se inscrie la cuvant si face referire la familia Tanase
Aurora, care are mai multi copii  si are proleme .
    Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizeaza ca  s-a discutat si de aceasta 
familie, mentionandu-se numele concubinului Drinca Sorin Ionel.    
   Doamna consilier  Alvadanei Mita  intervine si  intreaba  care este situatia  persoanei 
varsnice  bonlava,  care locuia la  fostul CAP , la domnul Brates Fanica.
   Domnul secretar Manaila Petrica intervine si precizeaza ca in prezent locuieste fara 
forme legale  impreuna cu concubinul sau tot in incinta fostului CAP, intr-o incapere  
anexa  a cladirii  proprietatea domnlui Dodan Ion, unde a functionat abatorul, fiind 
ajutati sa o amenajeze  de domnul Brates Fanica,  chiar daca nu mai lucreaza la el. In 
continuare mentioneaza ca  in prezent concubinul acesteia lucreaza la numitul Mihaila 
Emil, iar femeia  este mama lui Tanase Aurora.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si in calitate de membru al comisiei de 
asistenta sociala,  doreste  sa fie anuntata  pentru a participa la efectuarea  anchetelor 
sociale  cand  sunt cazuri, avand in vedere  faptul ca sunt  reclamatii  ca sunt efectuate de
o singura persoana.
    Domnul  Marin  Daniel  intervine si raspunde afirmativ  in sensul ca va tine cont de 
aceasta solicitare  atunci cand va fi cazuri . In  continuare mentioneaza ca au fost si 
situatii cand a efectuat  de unul singur anchete sociale, deoarece domnul secretar si 
doamna viceprimar erau  ocupati cu alte activitati curente.
    Doamna primar Decu Fanica intervine si  precizează ca  in toate situatiile cazurilor 
sociale s-a dat curs solicitarilor   si in colaborare cu  reprezentantul de la DGASPC , sau 
rezolvat , un caz fiind   fiica numitei   Musat Geta , care a avut nevoie de consiliere 
psihologica, a fost ajutata si fata si-a revenit. In continuare  mentioneaza ca s-au efectuat
anchete sociale de o singura persoana pentru acele solicitari  privind acordarea 
rechizitelor, burselor sociale  si bani de  liceu, copiilor din familiile cu venituri reduse.
   Nu mai sunt discutii  si se voteaza cu;
- 9  voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, , Dogaru Lenuta, Dumitrache 
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Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea 
Ancuta). 
- o abtinere (Constantin Lucian)
     Se adopta hotararea nr.9/28.02.2019
  Se trece la punctul  nr.2 de pe ordinea de zi si anume :  2.Proiect de hotarare privind
stabilirea domeniilor  serviciilor publice şi locul în care contravenienţii , vor presta 
activităţi în folosul comunităţii - initiator primar Decu Fanica
  Domnul consilier Rosu Adrian, presedintele comisiei, juridice , de disciplina,  pentru 
amenajarea teritoriului , urbanism, agricultura, protectia mediului si turism, prezinta 
raportul comisiei de specialitate, ce a avizat favorabil acest proiect de hotarare.
     Doamna primar Decu Fanica da citire proiectului de hotarare si  expunerii de motive ,
dupa care  face referire la discutiile din cadrul comisiei  si daca se doreste,   va  da  
cuvantul doamnei inspector  Neagu Ionelia  pentru  a prezenta    regulamentul  privind  
stabilirea domeniilor serviciilor  publice si  locul in care contravenienti  vor presta 
activitati in  folosul comunitatii. In continuare mentioneaza ca doamna operator de rol a 
scos o lista cu  cu acele persoane care au amenzi .
    Domnul   presedinte de sedinta Marin Ionel  invita pe domnii consilieri la discutii 
pe marginea acestui punct de pe ordinea de zi;
    Doamna  consilier Zainea Ancuta  se inscrie  la cuvant si  intreaba cate persoane sunt 
care au amenzi contraventionale si de ce natura  sunt.
 Doamna insperctor  operator  rol  Neagu Ionelia  intervine si raspunde  ca  aceasta lista 
cuprinde  persoanele  care  au amenzi  de peste 2 mii lei, care  sunt  de  circulatie , 
incalcarea ordinei si linisti publice , consumul  de bauturi alcolice in  gara,  in parcuri.
   Doamna  consilier Zainea Ancuta intervine  si  intreaba  care este cea mai mare suma 
si cine este persoana.
    Doamna Neagu Ionelia  intervine si  raspunde ca  suma cea mai mare este de 18 mii 
lei, persoana  fiind  ONOIU  MARIAN, care are domicilliul in localitatea Maltezi , 
strada Biserici, nr. 25.
   Domnul consilier Rosu Adrian  se inscrie la cuvant  si  precizeaza ca  are cunostinta  
de acest caz , este fratete lui Onoiu Ion, care  a facut imprudenta si  la luat in spatiu  ,  
pentru  a-i face  cartea de identiate,  pentru ca acesta este  plecat in tara   la munca in 
zona  oraselor Timisoara si Arad, iar  amenzile pe care le ia , ii vin la locul de 
domiciliu.In continuare  mentioneaza ca  din aceasta cauza  fratele sau Onoiu Ion  nu isi 
poate plati impozitul  pe casa si teren.
   Doamna  operator de rol  Neagu Ionelia  intervine si precizeaza  ca  acesta nu 
realizeaza  venituri  permanente  si nu poate fi executat silit.  In continuare  explica 
procedura  care se deruleaza  pentru a se infiinta  popriri  pe veniturile realizate.
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si  o intreaba  pe doamna Neagu Ionelia , 
cate persoane sunt  pe aceasta lista cu  amenzi contraventionale.
   Doamna inspector  Neagu Ionelia  intervine  si  raspunde  ca in prima  etapa   sunt 28 
persoane  cu amenzile de peste 2 miii lei, urmand  ca  pe parcurs sa  se  facem demersuri
si pentru cei care au amenzi   sub 2 mii lei , pe care  nu le platesc si nu  pot fi infiintate 



popriri.
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si  doreste  sa i se  puna la dispozitie si 
dansei  aceasta lista cu cei care au amenzi.
    Doamna inspector Neagu Ialomita  intervine si precizeaza ca  o va pune  la dispozitie 
domnilor  consilieri  dupa ce o  va  face intr-o forma oficiala, pentru ca cea pe care o are 
este o forma  de  lucru a sa.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si precizează ca  prin intermediul acestei 
hotarari  putem sa actionam in instanta   aceste persoane  care  au  amenzi  de peste 2 mii
lei, dupa  care  vom trece si la persoanele cu amenzi mai mici de 2 mii lei, bineinteles 
dupa  ce derulam toate procedurile prevazute de lege pentru eexecutare silita  si 
obtinerea informatiilor de la ANAF, daca realizeaza sau nu venituri. In continuare  
mentioneaza  ca  in cele mai multe cazuri aceste persoane cu amenzi figureaza la rolurile
fiscale ale parintilor  si bunicilor, acestia din urma fiind in imposibilitatea sa-si plateasca
la zi,   impozitele  pe bunurile imobile care le detin in proprietate.
   Doamna  inspector Neagu Ionelia intervine  si completeaza   ca pentru a  putea sa 
deruleze aceasta procedura  prin instanta, a fost necesar sa  ii scoata  din rolurile fiscale 
pe acesti  debitori  cu amenzi si au fost deschise roluri pe numele  acestora  individual. 
     Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si  isi exprima sustinerea pentru aceasta  
solutie  in masura in care este prevazuta de lege, in sensul sa se extraga aceste persoane  
din rolurile fiscale ale titularilor  de drept, pentru ca acestia sa  nu mai fie grevati  de 
aceste sarcini care pe buna dreptate nu  le apartin.
     Doamna  inspector Neagu Ionelia intervine si  precizeaza ca este primordial pentru 
dansa aceasta actiune  deoarece  in aceste conditii , poate sa deruleze executarea silita si 
daca nu au venituri pentru infiintarea popririi, sa fie actionati in judecata pentru 
transformarea amenzilor  in munca in folosul comunitatii,  conform legislatiei  in 
vigoare si implicit  pe baza acestei hotararii a consiliului local.
   Doamna  consilier Alvadanei Mita intervine  si intreaba  daca in aceasta situatie  cand 
sunt separati  la rolurile fiscale , mai  beneficiaza de acele subventii pentru caldura 
impreuna cu familia.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza  ca aceasta situatie  nu  le 
ingradeste aceste drepturi, avand in vedere ca la registrul agricol  sunt  trecuti in aceeasi 
gospodarie  si mai mult de atat  ajutorul de incalzire se  acorda pe  casa , indiferent daca 
locuiesc mai multe familii in ea.
   Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si intreaba daca minorii  pot fi actionati in 
instanta,  pentru a se transforma amenzile in muna in folosul comunitatii.
    Domnul secretar Manaila Petrica  intervine  si precizeaza ca in  OG nr 55/2002,  este 
reglementat si  situatia minorilor intre 16-18 ani, care a fost transpusa si in acest 
regulament.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si  completează că  si minorii  care  sunt 
sanctionati contraventional  pe diverse abateri de la lege, le pot fi transformate amenzile 
in munca in folosul comunitati, dar au un alt regim de munca.
   Doamna consilier  Zainea Ancuta intervine si solicita mai multe  lamuriri cu privire la 
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modul de calcul al valoarii  unei ore de munca prevazut la art. 2  din proiectul de 
hotarare.
   Doamna  inspector  Neagu Ionelia  intervine si precizeaza ca pe baza   acelei valori 
rezulate din calculatia mentionata  se va putea stabili de catre instanta,  numarul de ore  
proportional  cu valoarea amenzii, iar din calculatia  prevazuta in proiect rezulta ca 
valoarea este de  13 lei pe ora.
    Nu  mai sunt discuti se supune la vot si se  voteaza cu;
- 10  voturi pentru(Alvadanei Mita, Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru 
Lenuta, Dumitrache Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu 
Ani Titela, Zainea Ancuta).
     Se adopta hotararea nr.10/28.02.2019. 
Se trece la punctul  nr.3 de pe ordinea de zi si anume ; Alte discutii.
   Domnul consilier Rosu Adrian se inscrie la cuvant si face referire la  cererea scrisa  a 
domnului consilier local Constantin  Lucian  adresata  doamnei primar Decu Fanica, cu 
privire la cheltuielile  facute  cu echipa de fotbal , numarul jucatorilor legitimati  din 
comuna, in perioada 2016-2018  si daca au fost depistati autori celor doua furturi de  la 
baza sportiva , care i-a fost  data  sa intocmeasca  aceste situatii , avand in vedere  ca se 
ocupa in mod direct   de echipa de fotbal-FC Inter Stelnica.  
    In continuare  domnul consilier Rosu  Adrian  prezinta   situatia jucatorilor legitimati 
la echipa , respectiv sunt  65 de jucatori legitimati din care  46  seniori (10 din alte 
localitati) și 19 juniori( 7  din alte localitati), dupa care  prezinta locurile ocupate  in 
clasament in perioada  2016-pan in prezent, atat la seniori cat si la juniori, iar ca obiectiv
principal  este sa ramanem in  liga a-5-a.
   In ceea ce privesc cheltuielile  precizeaza  ca la meciurile de pe teren propriu , 
primeste 750 de lei, iar in deplasare  primeste 150 de lei, din care se  deconteaza    in 
medie suma de 450 la  meciurile de acasa, iar diferenta  din sponsorizarile primite, de la 
domnul Brates Costel .In  continuare  prezinta  cheltuiele totale  pe fiecare  campionat, 
din perioada  solicitata, cu privire la transport , plata legitimatiilor, a cartonaselor primite
cu asistenta medicala , iar parte din  banii cheltuiiti  cu plata  arbitrilor si asistenta 
medicala,  nu se deconteaza , cum a mai spus acesti bani provin de la domnul Brates si 
de ls doamna primar Decu Fanica.
  In legatura cu dansul precizează ca nu primeste  nici un fel de indemnizatie, mai mult 
de atat  pierde anumite sume  de la locul de munca,  deoarece  sambata cand este tura  de
munca.  isi ia liber  pentru a merge la meci. In continuare precizeaza ca  nu exista  nici 
un fel de contract de prestari servici cu asistenul medical, fiind platit  la negru, dupa care
prezinta situatia cartonaselor  primite   cat si  valoarea unui cartonas  galben si rosu, atat 
la seniori cat si la juniori.
  In legatura stadiul anchetei privind  celor doua spargeri de la baza sportiva , precizeaza 
ca dosarele sunt in cercetare la Postul de politie  Stelnica.
   Doamna primar Decu Fanica   intervine si  aduce la cunostinta domnilor  consilier  ca 
am primit  doua adrese de la postul de politie Stelnica  precum ca  cele doua dosare sunt 
inregistrate la parchet  ca fiind cu autor necunoscut.



  Domnul consilier Rosu Adrian intervine si  prezinta   bunurile care au fost sustrase  la 
cele doua spargeri, respectiv , grilajele de la usa si geamuri,  mingii de fotbal scaune,  o 
parte din echipamentul de fobal, matura  si forasul, fiind de parere ca autorii sunt romi 
din cartierul Vlasca.
   Ca obiective pe termen scurt si lung , se doreste sa mentinem  aceasta echipa in liga a-
5-a, sa promovam tinerii, care din pacate sunt din ce in ce mai putini care vin la fotbal, 
mentionand ca  a fost si este in permanenta  deschis  cu cei care doresc sa joace fotbal. 
In continuare  da exemplu unui tanar din Stelnica  care acum  este la scoala de subofiteri 
de politie si face practica la Stenica,  precizand ca atunci cand a fost  adus  la stadion  sa 
faca sport, nu stia  sa alerge, dar a fost  rabdator cu el  si  acum  unde a ajuns.
   In ceea ce priveste intretinerea curateniei  si pregatirea terenului pentru  jocurile  de 
acasa, precizeaza ca pleaca cu 2 ore mai devreme  de acasa  si  matura vestiarele, sterge 
pe jos, tuseaza terenul si  pune plasele la porti cu copii de la juniori, intretine ordinea 
publica cu politia locala. In continuare  mentionaeaza  ca in perioada de primavara-vara, 
gazonul trebuie taiat din doua in doua saptamani, de care se ocupa exclusiv domnul 
Brates Costel, care are  acea cositoare  cu rotile .
   In continuare  afirmă că activează la aceasta echipa din anul 2005 , atat ca jucator, ca 
antrenor,  ca delegat,  ca administator, toate aceste lucruri  le-a facut din placere  si nu a 
asteptat sa primeasca nici o recompensa, dupa care  precizeaza ca daca este cineva care  
doreste sa  preia  aceasta activitate , nu are nici o problema  de a se retrage.
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si precizeaza ca si-a exprimat aceasta 
dorinta  domnul Jitea Marian Claudiu.
   Domnul  consilier Rosu  Adrian intervine si  precizeaza  ca din cele spuse de domnul 
Jitea in campania electorala,   cu privire la echipa  de fotbal a municipiului Fetesti,  ca  
jucatori sunt platiti din bugetul local si multe alte cheltuieli facute, i s-a confirmat ca  
acestea au fost facute in afara legi,  echipa s-a desfiintat, acum  se incearca  sa se 
infiinteze din nou,  mai mult de atat, trebuie recuperate aceste sume.
    Doamna primar Decu Fanica intervine si confirma cele spuse de domnul consilier 
Rosu Adrian, respectiv  că in urma controlului de la Curtea de Conturi , trebuie  sa se 
returneze sumele acordate ca  prime de joc.
    Domnul secretar Manaila Petrica  intervine si precizeaza ca aceasta situatie intocmita 
si prezentată  in cadrul consiliului local, va fi inaintata oficial prin intermediul  unei 
adrese semnate de primar si secretar, ca raspuns la solicitarea facuta, bineinteles si cu 
raspunsurile la celelalte două  solicitări.
   Domnul consilier Constantin Lucian se inscrie la cuvant si referitor la cele prezentate 
de domnul  consilier Rosu Adrian,  a inteles ca o parte din banii dati la fiecare meci de 
fotbal au fost dati din buzunar, dupa care intreaba daca exista vreun document legal  din 
care sa ateste ca  au fost dati acesti bani.
    Domnul consilier Rosu Adrian intervine  si precizeaza ca nu are cunostinta de 
asemenea documente  intocmite, de cand activeaza  la aceasta echipă , undeva in anul 
2007 a primit sponsorizare un rand de echipament dar tot asa fara documente  de 
sponsorizare.
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  Domnul consilier Constantin Lucian intervine si precizeaza ca a inteles aceasta situatie,
dar totusi domnul Brates putea sa incheie un contract de sponsorizare, avand in vedere 
ca are societate, in acelasi timp,  beneficia si de deducere la impozit,  din punctul sau de 
vedere aceasta practica este o ilegalitate.
    Doamna  primar Decu Fanica  intervine  si  propune domnului  consilier Constantin 
Lucian să încheie dansul un contract de sponsorizare  pentru echipa de fotbal, pentru nu 
mai  fi discutii ,  cu toate ca daca dansa sau alcineva vrea sa dea bani  pentru echipa de 
fotbal, nu vede  nici o ilegalitate.
 Domnul consilier Rosu Adrian  intervine si il invita pe domnul consilier Constantin  
Lucian sa participe la un meci de fotbal  de pe teren propriu , incepand de cand  da cu 
matura,  pana cand  ajungem la restaurant  cu  baietii  si  are  doar 70  de lei  si  de multe 
ori,   ramane  si dator , iar  datoria o  plateste doamna primar .
   Doamna consilier Alvadanei Mita se inscrie la cuvant si face referire la cererea depusa
de dansa in luna decembrie  pentru a i se elibera o adeverinta  cu venuiturile relizate in 
perioada cat a fost consilier local, intrebandu-l pe domnul secretar si pe doamna primar 
cat dureaza  sa i se dea acea adeverinta.
  Doamna primar Decu Fanica intervine si o asigura pe doamna consilier Alvadanei  ca o
sa discute  cu doamna  contabil si cu domnul secretar  si in cel mai scurt timp  sa va  
elibereze adeverinta.
   Doamna  consilier Zainea Ancuta  se inscrie la cuvant  si se adreseaza doamnei 
viceprimar  in  legatura cu  iluminatul public  din zona intersectiilor , dupa care intreaba 
cand s-au schimbat becurile ultima data.
   Doamna  viceprimar Valeanu Ani Titela intervine si  raspunde ca  s-au schimbat  in 
luna ianuarie,  cand s-au dat jos  instalatiile  de la sarbatorile de iarna.
    Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si  precizeaza ca  sunt arse 5-6 becuri la 
rand ,  dupa care  intreaba  din ce cauza  se intampla  asa  ceva.
    Doamna prima r Decu Fanica   intervine si  precizeaza ca  a fost perioada de iarna ,   
si au  avut un numar mai mare de ore de functionare,  o alta cauza fiind  aceea, ca  o 
parte din reteua electrica din Stelnica,    nu este reabilitata  si la  un vant mai intens, 
firele se  apropie si  se produc scurtcircuite, care afecteaza si iluminatul public, acolo 
unde  este retea cu cablu torsadat nu sunt probleme.  
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si precizeaza ca  este   necesar sa se  
schimbe becurile arse in cel mai scurt timp, avand in vedere ca s-au schimbat la 
inceputul luni  ianuarie.
   Doamna  primar Decu Fanica intervine  si precizeaza  ca a facut un calcul  la 
cheltuielile cu mentenanta  si   ar fi mai avantajos sa  inlocuim  lampile  existente  cu  
unele cu leduri,  dar cand vom avea banii necesari.
   Domnul secretar  Manaila Petrica intervine si precizeaza ca  legislatia in vigoare  
privind  serviciile publice, ne obliga sa infiintam  serviciul de iluminat public  la  nivel 
de comuna,  pe tema aceasta, am avut  un audit ,in vara  anul 2017,  de la Curtea de 
Conturi  privind  performanta  iluminatului public  .
  Doamna consilier Zainea Ancuta intervine si   intreaba  care a fost scopul acelui audit 



si care va fi  eficienta infiintarii acestui serviciu public.
    Doamna primar Decu Fanica  intervine  si raspunde ca  acel audit a verificat modul 
cum functioneaza iluminatul public,   iar una dintre  masuri a fost sa infiintam  acest  
serviciu de iluminat public  prin hotararea consiliului local. In continuare mentioneaza  
ca ulterior am facut solicitare la Enel-sectia  infrastructura  sa  ne predea spre  
folosinta  , tot ce inseamna  retea  electrica  care deserveste iluminatul public,  ulterior s-
a incheiat un contract  in acest sens.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si vrea sa stie  care este sittuatia  cu 
cheltuielile  si activitatea  politiei  locale, deoarece  a facut mai multe solicitari  si nu a 
primit  raspuns.
    Domnul secretar Manaila Petrica intervine si  precizeaza ca  asa cum s-a discutat si in 
sedinta anterioara, fiecare consilier are dreptul sa  solicite  in scris informatiile  dorite,  
in acest sens domnul consilier Constantin Lucian  a   facut trei solicitari,  una dintre 
acestea  a fost prezentata  de domnul  consilier Rosu Adrian,  celelalte sunt  cu  privire   
la politia locala  si  biblioteca comunei, pemtru care va primi raspuns.
   Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine si precizeaza ca a inteles  acest aspect, 
după  care  intreaba ce masuri  au fost luate cu  cei care  care arunca gunoiul  menajer 
necontrolat, pe care ia-ti identificat,  aspecte care  au fost  facute  publice de catre altii.
   Doamna primar Decu Fanica intervine si precizeaza ca in urma acestei  postari facute 
de unii destepti, a venit garda de mediu si a facut verificare, pe laga postare, exitand si o 
reclamatie facuta  tot de locuitori din comuna Stelnica,  dar acum nu mai are importanta,
avand in vedere ca se spun foarte multe pe retelele de socializare. In continuare 
mentioneaza  ca zona respectiva de pe malul bratului Borcea a fost  igienizata, au fost 
montate placute de avertisment,  s-au dat instiintari cetatenilor  din toata zona  bratului 
Borcea, iar persoana identificata  a primit  avertisment ,  va fi supravegheat iar la 
urmatoarea  abatere va fi sanctionat cu amenda maxima.  
    Doamna  viceprimar Valeanu  Ani Titela  intervine  si aduce la cunostinta  ca in 
perioada urmatoare  vor fi igienizate toate zonele unde  se aruncă necontrolat gunoi si 
vor fi date instiintari  locuitorilor din zonele respective.
     Doamna  primar  Decu Fanica intervine si  precizeaza  ca  problema salubrizarii este 
una  sensibila,  pentru ca  multi cetatenii nu inteleg  ca trebuie sa  plateasca  taxa  
speciala de salubrizare,  stabilita  de consiliul local, chiar daca nu   au contract  cu un 
operator de salubrizare. Cei care  vad   vecinii sau ceilalti cetateni  ca arunca gunoiul  
necontrolat , nu vor sa-i  deconspire, pe  motiv  ca  nu vor sa se certe cu acestia.
     Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care domnul   presedinte de sedinta MARIN
IONEL  declara  inchisa  sedinta  ordinara  a  Consiliului  Local  Stelnica  din  data  de
28.02.2019.

 PRESEDINTE                                                                 SECRETAR                                
MARIN IONEL                                                               Mănăilă Petrică
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